

[La version française suit]

CMS ANNUAL GENERAL MEETING 2016

Announcement

Notice is hereby given that the Annual General Meeting (AGM) of the Canadian Mathematical Society (CMS) will take place at 12:30 p.m. on Saturday, June 25, 2016, in Wild Rose, Lister Centre University of Alberta

*** a light lunch will be served ***

AGENDA

1. Welcome [Michael Bennett, CMS President-Elect]
2. Call to Order
3. Approval of 2015 Annual General Meeting Minutes
Document: [Draft Minutes of the June 2015 AGM in Charlottetown, PEI](#)
Motion: "That the 2015 Annual General Meeting Minutes be approved."
4. Acceptance of the 2015 Audited Financial Statements
Document: [2015 Financial Statements](#)
Motion: (Executive Committee) That the 2015 Audited Financial Statements be accepted.
5. Approval of the 2015 CMS Auditor, CPA, CA
Motion: (Executive Committee) That Ray Folkins, CPA, CA be approved as the CMS Auditor for the 2016 fiscal year.
6. President's Report [Michael Bennett, CMS President-Elect]
7. CMS 2015 Annual Report
Document: 2015 Annual Report (available before or at meeting)
Motion: (Executive Committee) That the 2015 Annual Report be accepted.
8. Report from Committee Chairs
9. Adjournment [Michael Bennett, CMS President-Elect]

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DE LA SMC 2016

Annonce

La présente est un avis selon lequel l'Assemblée générale annuelle (AGA) de la Société mathématique du Canada (SMC) aura lieu à 12 h 30 le samedi 25 juin 2016, dans Wild Rose, Lister Centre University of Alberta

*** un léger dîner sera servi ***

ORDRE DU JOUR

1. Mot de bienvenue [Michael Bennett, président élu de la SMC]
2. Rappeler à l'ordre
3. Adoption du procès-verbal de l'Assemblée générale annuelle 2015
Document : [Procès-verbal provisoire de l'Assemblée générale annuelle du mois de juin 2015 à Charlottetown, PEI](#)
Proposition : Que la procès-verbal de l'Assemblée générale annuelle 2015 soit approuvée.
4. Adoption des états financiers vérifiés de 2015
Document : [États financiers 2015](#)
Proposition : (Comité exécutif) Que les états financiers vérifiés de 2015 soient acceptée.
1. Adoption du vérificateur de la SMC pour 2016
Proposition : (Comité exécutif) Que Ray Folkins, CPA, CA soit approuvé comme vérificateur de la SMC pour 2016.
2. Rapport du président [Michael Bennett, président élu de la SMC]
3. Rapport annuel de la SMC
Document : rapport annuel 2015 (disponible avant ou lors de la réunion)
Proposition : (Comité exécutif) Que le rapport annuel 2015 sera acceptée.
4. Rapport des Présidents des comités
5. Levée de la séance [Michael Bennett, président élu de la SMC]